
Ik maak me zorgen om dit wetvoorstel. Naast de stralingsgevaar - die nog niet voldoende 
onderzocht is - moeten we ook rekening houden met de energieverbruik en de CO2-uitstoot die het 
invoering van 5G-netwerk ervoor gaat zorgen.

Ik verzoek u dit wetvoorstel niet in te dienen tot dat een zorgvuldig onderzoek is gedaan en zeker is 
dat het veilig en milieuvriendelijk is.


